
 
Protokół Nr 33/2007  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Kluczborku 
w dniu 10 października 2007r. 

 
 

 Posiedzenie Zarządu otworzył Starosta Kluczborski – Piotr Pośpiech. W posiedzeniu 
uczestniczyli wszyscy członkowie Zarządu oraz Sekretarz i Skarbnik Powiatu. 
  
 
Kolejno Członkowie Zarządu przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad: 
 
1.Otwarcie posiedzenia. 
2.Sprawy finansowe: 
a/uchwała Zarządu Powiatu w sprawie przeniesienia środków z rezerwy celowej budżetu, 
b/uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie wydatków, 
c/uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie dochodów i 
wydatków, 
d/uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie dochodów i 
wydatków, 
e/uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie dochodów i 
wydatków, 
f/wniosek Dyrektora Państwowej Szkoły Muzycznej I stopnia w Kluczborku w sprawie   
dofinansowania kosztów przejazdu chóru szkolnego na Międzynarodowy Konkurs Chórów    
w Rumi, 
g/wniosek Dyrektora Państwowej Szkoły Muzycznej I stopnia w Kluczborku w sprawie     
ujęcia w budżecie Powiatu Kluczborskiego na 2008r. dofinansowania na założenie    
centralnego ogrzewania w budynku szkoły, 
h/rozliczenie z wykorzystania dotacji celowej przyznanej przez Powiat Kluczborski Gminie 
Wołczyn na organizację Dożynek Gminno-Powiatowych w Wierzbicy Dolnej.  
3.Sprawy oświaty: 
a/informacja Naczelnika Wydziału Edukacji i Sportu nt. „Założeń ogólnych samorządowej     
polityki oświatowej w Powiecie Kluczborskim w latach 2008-2012”, 
b/cofnięcie pełnomocnictw Zarządu Powiatu Kluczborskiego byłym dyrektorom szkół i 
placówek oświatowych, 
c/udzielenie pełnomocnictw Zarządu Powiatu Kluczborskiego nowo wybranym dyrektorom     
szkół i placówek oświatowych.          
4.Sprawy różne: 
a/pismo Pana Grzegorza Klameckiego zam. Biskupice w sprawie dzierżawy gruntu pod kiosk 
na działce znajdującej się na terenie Szpitala Powiatowego w Kluczborku, 
b/pismo Starosty Lublinieckiego w sprawie rozważenia możliwości włączenia SP ZOZ w 
Lublińcu do PCZ S.A. NZOZ Szpital Powiatowy w Kluczborku, 
c/porozumienie z Powiatem Kędzierzyńsko-Kozielskim w sprawie umieszczenia     
małoletniego dziecka pochodzącego z Powiatu Kluczborskiego w rodzinie zastępczej  w 
Kędzierzynie-Koźlu oraz ponoszenia z tego tytułu wydatków przez Powiat Kluczborski, 
d/pismo Kierownika Biura Funduszy Pomocowych, Mienia Powiatu i Promocji Powiatu w 
sprawie uzgodnienia przebiegu sieci-przyłącza gazowego przez działki będące  własnością 
powiatu, na potrzeby firmy PROTEA Gdańsk, 
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e/pismo Likwidatora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ZOZ w 
Kluczborku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż wózka widłowego.      
5.Wolne wnioski. 
6.Zamknięcie posiedzenia.  
 
 Następnie przystąpiono do zatwierdzenia protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu, 
które odbyło się w dniu 2.10.2007r. Członkowie Zarządu nie wnieśli uwag do protokołu Nr 
32/2007 i w drodze głosowania jednogłośnie go przyjęli.  
 
 

Do punktu 2 porządku 
 
 
Członkowie Zarządu zajmowali się kolejno następującymi sprawami dotyczącymi finansów: 
a/Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie przeniesienia środków z rezerwy celowej budżetu. 
Starosta wyjaśnił, że uchwała ta dotyczy uruchomienia środków finansowych z rezerwy 
celowej budżetu powiatu w kwocie 23.569,-zł. na sfinansowanie nagród Starosty 
Kluczborskiego z okazji Święta Edukacji Narodowej. Środki powyższe zostaną przekazane  
jednostkom oświatowym, w których zatrudnieni są nagrodzeni nauczyciele.  
Do wyjaśnień Starosty nie wniesiono zapytań i w drodze głosowania podjęto jednogłośnie 
uchwałę Nr 33/106/2007 w powyższej sprawie.    
b/Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie wydatków. 
Starosta wyjaśnił, że w uchwale niniejszej proponuje się wprowadzenie zmian w planie 
wydatków Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Kluczborku. Zmiany te polegają na 
przeniesieniu w dziale 801 kwoty 40.000,-zł. z rozdziału 80140 (centra kształcenia 
ustawicznego i praktycznego oraz ośrodki dokształcania zawodowego) do rozdziału 80130 
(szkoły zawodowe). Przeniesienia środków dokonuje się na wniosek dyrektora jednostki. 
Członkowie Zarządu nie wnieśli uwag i jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 33/107/2007 
przyjmując proponowane zmiany w budżecie powiatu.         
c/Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie dochodów i 
wydatków. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że uchwała ta dotyczy zwiększenia dochodów w budżecie powiatu o 
kwotę 127.850,-zł. w dziale 852 (pomoc społeczna ) rozdział 85202 (domy pomocy 
społecznej). Środki powyższe zostały przyznane decyzją Wojewody Opolskiego jako dotacja 
celowa z budżetu państwa na realizację bieżących zadań własnych powiatu. Na wydatki  
Domu Pomocy Społecznej w Kluczborku przeznaczono kwotę 64.500,-zł., natomiast na 
wydatki Domu Pomocy Społecznej w Gierałcicach kwotę 63.350,-zł.  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 33/108/2007 przyjmując powyższe zmiany w 
budżecie powiatu.   
d/Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie dochodów i 
wydatków. 
Starosta wyjaśnił, że kolejna uchwała w sprawie zmian w budżecie powiatu dotyczy 
zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 495,-zł. Środki te zostały przyznane powiatowi 
jako dotacja celowa na mocy decyzji Wojewody Opolskiego, pochodzą one z rezerwy celowej 
państwa i przeznaczone są na dofinansowanie wycieczek edukacyjnych dla dzieci i młodzieży 
do miejsc pamięci narodowej. W związku z powyższym w budżecie powiatu zwiększa się o 
w/w kwotę dochody i wydatki w dziale 801 (oświata i wychowanie) rozdział 80195 
(pozostała działalność).  
Zarząd podjął jednogłośnie uchwałę Nr 33/109/2007 w powyższej sprawie.    
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e/Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu po stronie dochodów i 
wydatków. 
Uchwała dotyczy zwiększenia planu dochodów i wydatków budżetu o kwotę 9.000,-zł., które 
zostały przyznane decyzją Wojewody Opolskiego jako zwiększenie dotacji celowej na 
działalność Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności przy Powiatowym Centrum Pomocy 
Rodzinie w Kluczborku. W związku z powyższym proponuje się przedmiotową uchwałą 
wprowadzić w budżecie powiatu zmiany polegające na zwiększeniu dochodów i wydatków o 
9.000,-zł. w dziale 853 (pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej) rozdział 85321 
(zespoły do spraw  orzekania o niepełnosprawności).  
Członkowie Zarządu nie wnieśli zapytań do powyższej propozycji i jednogłośnie podjęli w tej 
sprawie uchwałę Nr 33/110/2007.             
f/Wniosek Dyrektora Państwowej Szkoły Muzycznej I stopnia w Kluczborku w sprawie   
dofinansowania kosztów przejazdu chóru szkolnego na Międzynarodowy Konkurs Chórów    
w Rumi. 
Starosta przedstawił zebranym powyższy wniosek, z którego wynika, że koszt przejazdu 
uczniów wyniesie około 3.400,-zł. Zdaniem Starosty jest to pokaźna kwota i z budżetu 
powiatu nie ma możliwości udzielenia tak dużego dofinansowania, ale szkoła ta często 
uczestniczy w imprezach powiatowych i warto byłoby ją jednak w jakiś sposób wesprzeć.       
Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z przedmiotowym wnioskiem Dyrektora Państwowej 
Szkoły Muzycznej I st. w Kluczborku postanowił o przyznaniu z budżetu powiatu kwoty 
500,-zł. jako dofinansowanie przejazdu uczniów na konkurs do Rumi, który odbędzie się w 
dniach od 17.10.2007r. do 21.10.2007r.     
g/Wniosek Dyrektora Państwowej Szkoły Muzycznej I stopnia w Kluczborku w sprawie     
ujęcia w budżecie Powiatu Kluczborskiego na 2008r. dofinansowania na założenie    
centralnego ogrzewania w budynku szkoły. 
Starosta powiedział, że budynek tej szkoły jest obecnie ogrzewany piecami węglowymi i  
można szkołę tę uznać za jednostkę zanieczyszczającą środowisko. W związku z tym można 
by ewentualnie rozważyć możliwość pozyskania środków na założenie centralnego 
ogrzewania w szkole z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.  
Starosta dodał, że dofinansowanie przedmiotowego zadania z budżetu powiatu jest 
niemożliwe, ponieważ Państwowa Szkoła Muzyczna I st. w Kluczborku nie jest jednostką 
organizacyjną powiatu, a budynek szkoły nie stanowi jego własności. Członkowie Zarządu 
zaakceptowali propozycję Starosty i rozpatrując powyższy wniosek postanowili, że przy 
konstruowaniu budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2008 rok zostanie rozważona możliwość 
dofinansowania wnioskowanego zadania ze środków Powiatowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej. Jednocześnie Zarząd zobowiązał Panią Naczelnik 
Wydziału Edukacji i Sportu do przeanalizowania źródeł i sposobu finansowania szkół 
muzycznych prowadzonych przez samorządy. Zarząd zobowiązał Panią Naczelnik do 
przedłożenia Zarządowi takiej informacji w terminie do dnia 31.10.2007r.  
h/Rozliczenie z wykorzystania dotacji celowej przyznanej przez Powiat Kluczborski Gminie 
Wołczyn na organizację Dożynek Gminno-Powiatowych w Wierzbicy Dolnej.  
Zarząd zapoznał się z rozliczeniem gminy z udzielonej przez powiat dotacji w wysokości 
11.800,-zł. i zaakceptował je. Jednak z uwagi na zapytania wniesione przez  radnych Rady 
Powiatu, Zarząd zobowiązał Skarbnika Powiatu do uzyskania od Dyrektora Wołczyńskiego 
Ośrodka Kultury informacji o całkowitych kosztach dożynek i szczegółowym wskazaniu 
udziałów gminy i powiatu w tym przedsięwzięciu.   
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Do punktu 3 porządku 
 
 
Kolejnym punktem posiedzenia Zarządu były następujące sprawy oświaty: 
a/Informacja Naczelnika Wydziału Edukacji i Sportu nt. „Założeń ogólnych samorządowej     
polityki oświatowej w Powiecie Kluczborskim w latach 2008-2012”. 
Członkowie Zarządu szczegółowo zapoznali się z powyższą informacją. Członek Zarządu 
radny Maciej Tomaszczyk zaproponował, aby dodatkowo motywować w jakiś sposób 
dyrektorów i nauczycieli za pozyskanie pozabudżetowych środków finansowych dla 
jednostek oświatowych. Będzie to na pewno dodatkową motywacją dla tych pracowników.  e 
Zdaniem Sekretarza Powiatu można by to uwzględniać przy przyznawaniu nagród Starosty.  
Członkowie Zarządu zaakceptowali fakt, że należy wypracować zasady motywowania tych 
dyrektorów oraz pracowników szkół i placówek, którzy mają największe osiągnięcia w 
zakresie pozyskiwania zewnętrznych środków. Należy przy tym wziąć również pod uwagę 
rozliczenie tych środków oraz ich wykorzystanie.  
Innych uwag do przedłożonej informacji nie wniesiono. Zarząd Powiatu przyjął i pozytywnie 
zaopiniował założenia samorządowej polityki oświatowej w Powiecie Kluczborskim na lata 
2008-2012. Jednocześnie upoważnił Naczelnika Wydziału Edukacji i Sportu  do 
przygotowania projektu uchwały Rady Powiatu dotyczącej przyjęcia powyższych założeń.    
b/Cofnięcie pełnomocnictw Zarządu Powiatu Kluczborskiego byłym dyrektorom szkół i 
placówek oświatowych. 
Starosta wyjaśnił, że zgodnie z uchwałą Nr 94/274/01 Zarządu Powiatu w Kluczborku z dnia 
27 lutego 2001r. kierownicy powiatowych służb, inspekcji i straży oraz  jednostek 
organizacyjnych powiatu zostali upoważnieni do składania oświadczeń woli związanych z 
prowadzeniem bieżącej działalności jednostek. W chwili obecnej, w związku z ustaniem 
powierzenia funkcji dyrektora kilku jednostek oświatowych konieczne jest cofnięcie 
powyższych pełnomocnictw następującym osobom:  

• Pani Danucie Woźniak-Ryńca – dotychczasowemu Dyrektorowi Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Kluczborku,  

• Pani Grażynie Cisowskiej - dotychczasowemu Dyrektorowi Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku, 

• Panu Pawłowi Cieplikowi - dotychczasowemu Dyrektorowi Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 2 – Centrum Kształcenia Ustawicznego w Kluczborku, 

• Panu Wojciechowi Wolarczykowi - dotychczasowemu Dyrektorowi Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku,  

• Panu Władysławowi Paszko - dotychczasowemu Dyrektorowi Zespołu Szkół 
Licealno-Technicznych w Kluczborku, 

• Pani Ewie Guznowskiej-Wolnik - dotychczasowemu Dyrektorowi Zespołu Szkół 
Licealno-Zawodowych w Polanowicach.  

Członkowie Zarządu wyrazili zgodę na cofnięcie w/w osobom pełnomocnictw.     
c/Udzielenie pełnomocnictw Zarządu Powiatu Kluczborskiego nowo wybranym dyrektorom     
szkół i placówek oświatowych.          
Starosta powiedział, że powyższe pełnomocnictwa dotyczą takich samych upoważnień jak w 
poprzednim punkcie protokołu i przygotowano je dla następujących nowo wybranych 
dyrektorów szkół i placówek oświatowych naszego powiatu: 

• Pani Anity Kieslich – Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w 
Kluczborku, 

• Pani Krystyny Napp-Marczinskiej – Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego w Kluczborku, 
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• Pana Piotra Sitnika – Dyrektora Zespołu Szkół Licealno-Technicznych w 
Kluczborku, 

• Pani Ewy Sygulla – Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w 
Kluczborku, 

• Pana Mirosława  Żuraw – Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 – 
Centrum Kształcenia Ustawicznego w Kluczborku. 

Sekretarz dodał, że pełnomocnictwa powyższe są ważne na czas pełnienia przez w/w osoby 
funkcji dyrektora.   
Członkowie Zarządu wyrazili zgodę na udzielenie tym osobom pełnomocnictw.     
 
 

Do punktu 4 porządku 
 
 
Następnym punktem obrad były pozostałe sprawy, skierowane do Zarządu:   
a/Pismo Pana Grzegorza Klameckiego zam. Biskupice w sprawie dzierżawy gruntu pod kiosk 
na działce znajdującej się na terenie Szpitala Powiatowego w Kluczborku. 
Starosta powiedział, że chodzi tu o dzierżawę gruntu pod kioskiem, który wnioskodawca 
nabył od poprzedniego użytkownika. Dotychczas prowadzona była w tym kiosku działalność 
handlowa – kwiaciarnia.  
Członkowie Zarządu zapoznali się również z załączoną do wniosku opinią Kierownika Biura 
Funduszy Pomocowych, Mienia Powiatu i Promocji Powiatu w tej sprawie i pozytywnie 
rozpatrzyli powyższy wniosek. Wyrazili zgodę na zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod 
kiosk (części działki szpitalnej nr 91/12) z Panem Grzegorzem Klameckim w celu 
prowadzenia działalności handlowej.  Ustalili również, że umowę z wnioskodawcą należy 
zawrzeć na okres 3 lat i na takich samych warunkach jakie obowiązywały dotychczasowego 
dzierżawcę. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę i Wicestarostę do podpisania tej umowy.       
b/Pismo Starosty Lublinieckiego w sprawie rozważenia możliwości włączenia SP ZOZ w 
Lublińcu do PCZ S.A. NZOZ Szpital Powiatowy w Kluczborku. 
Przewodniczący Zarządu wyjaśnił, że Starosta Lubliniecki chce rozpocząć działania mające 
na celu zmianę formy prawnej funkcjonowania z samodzielnego zakładu opieki zdrowotnej 
na szpital niepubliczny. Starosta Lubliniecki proponuje postawić swój zakład w stan 
likwidacji i wejść kapitałowo do Powiatowego Centrum Zdrowia S.A Szpital Niepubliczny w 
Kluczborku. W ten sposób zaczęło by funkcjonować Powiatowe Centrum Zdrowia S.A w 
Kluczborku prowadzące N ZOZ Szpital Powiatowy w Kluczborku i N ZOZ Szpital 
Powiatowy w Lublińcu.  
Wicestarosta powiedział, że na ostatnim posiedzeniu Komisja Zdrowia i Bezpieczeństwa 
Publicznego wstępnie zapoznała się z powyższą informacją, a na kolejnym  sporządzi opinię i 
przedłoży ją Zarządowi. Wicestarosta powiedział również, że jego zdaniem przed podjęciem 
decyzji  należy doprowadzić do końca niektóre sprawy naszego szpitala, a w międzyczasie 
może zmieni się też sytuacja prawna czy finansowa zakładów opieki zdrowotnych w naszym 
kraju, o czym jest mowa. Starosta oraz pozostali Członkowie Zarządu uznali za zasadne nie 
podejmowanie  decyzji w chwili obecnej.       
Zarząd postanowił, że decyzji w tej sprawie nie podejmie w roku bieżącym, co ma związek z 
planowanymi zmianami w przepisach prawnych dotyczących funkcjonowania systemu opieki 
zdrowotnej. Jednocześnie postanowił poczekać na opinię Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa 
Publicznego w powyższej sprawie.  
c/Porozumienie z Powiatem Kędzierzyńsko-Kozielskim w sprawie umieszczenia     
małoletniego dziecka pochodzącego z Powiatu Kluczborskiego w rodzinie zastępczej  w 
Kędzierzynie-Koźlu oraz ponoszenia z tego tytułu wydatków przez Powiat Kluczborski. 
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Pani Skarbnik powiedziała, że są to kolejne wydatki z budżetu naszego powiatu i do końca br. 
może zabraknąć środków na finansowanie rodzin zastępczych. Nie ma jednak innej 
możliwości, a powiat musi realizować swoje zadania.  
Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie powyższego porozumienia, na mocy którego 
Powiat Kluczborski zobowiązany zostanie do ponoszenia wydatków na częściowe pokrycie 
kosztów utrzymania małoletniego dziecka pochodzącego z Powiatu Kluczborskiego, a 
umieszczonego w rodzinie zastępczej w Kędzierzynie-Koźlu.    
Do podpisania niniejszego porozumienia upoważniony został Starosta oraz Wicestarosta. 
d/Pismo Kierownika Biura Funduszy Pomocowych, Mienia Powiatu i Promocji Powiatu w 
sprawie uzgodnienia przebiegu sieci-przyłącza gazowego przez działki będące  własnością 
powiatu, na potrzeby firmy PROTEA Gdańsk. 
Starosta wyjaśnił, że chodzi o działki w Bogdańczowicach, w pobliżu których powstaje nowy 
zakład produkcyjny firmy PROTEA Gdańsk. Są to działki nr 2/1 i 24/10 k.m. 1 stanowiące 
własność powiatu, a będące w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Bogdańczowicach 
Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przeprowadzenie przez wnioskodawcę przyłącza gazowego 
-rurociągu o średnicy zewnętrznej 110 mm przez w/w działki powiatowe znajdujące się w 
Bogdańczowicach. Zarząd w swoim rozstrzygnięciu zwrócił uwagę, że przeprowadzenie 
przyłącza wymaga zachowania wszelkich procedur  z tym związanych tj. opracowania 
stosownej dokumentacji  technicznej oraz uzgodnienia z Zespołem Uzgadniania 
Dokumentacji w Powiatowym Ośrodku Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej.        
e/Pismo Likwidatora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ZOZ w 
Kluczborku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż wózka widłowego.      
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył powyższy wniosek i wyraził zgodę na sprzedaż wózka 
widłowego, który jest własnością Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
ZOZ w Kluczborku w Likwidacji. Zarząd postanowił, że sprzedaż może nastąpić po 
uprzednim sprawdzeniu czy wózek widłowy nie stanowi przedmiotu przewłaszczenia na 
rzecz powiatu z tytułu udzielonej zakładowi pożyczki.    
 
 

Do punktu 5 porządku 
 
 
Kolejno głos zabrał Starosta i przedstawił zebranym dodatkowe dwa pisma, które wpłynęły 
do Zarządu: 
1.Informacja Kierownika Biura Funduszy Pomocowych, Mienia Powiatu i Promocji Powiatu 
dotycząca możliwości składania projektów na wykonanie zadań z zakresu prac 
termomodernizacyjnych.  
Starosta powiedział, że pismo niniejsze jest odpowiedzią na jedno z rozstrzygnięć Zarządu 
Powiatu w sprawie możliwości składania projektów na wykonanie w/w zadań i dotyczy  
między innymi ocieplenia budynku oraz założenia systemu baterii słonecznych służących do 
podgrzewania wody użytkowej w Wojewódzkim Ośrodku Dokształcania i Doskonalenia 
Zawodowego w Kluczborku. Z pisma tego wynika, że w chwili obecnej brak jest 
jakichkolwiek wytycznych w zakresie studium wykonalności oraz audytów energetycznych  i 
dlatego też  w obecnej chwili wybór firmy, która sporządzi dokumentację projektową na 
powyższe oraz inne tego typu zadania jest bezzasadne. Starosta wyraził jednak odmienne 
zdanie. Powiedział, że przy wyborze firmy dokonującej audytu energetycznego albo studium 
wykonalności należy w umowie z tą firmą zastrzec, że tego rodzaju dokument musi być 
zgodny z zasadami przyjętymi dla Regionalnego Programu Operacyjnego albo Programu 
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Operacyjnego Współpracy Transgranicznej. Można więc w chwili obecnej zlecić 
sporządzenie dokumentacji projektowej.      
Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z powyższą informacją postanowił, że należy przystąpić do 
wykonania audytu energetycznego oraz studium wykonalności dla budynków stanowiących 
własność Powiatu Kluczborskiego tj. Zespołu Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku, 
Wojewódzkiego Ośrodka Doskonalenia i Dokształcania Zawodowego w Kluczborku oraz 
Pracowni Ćwiczeń Praktycznych w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku. 
Studium wykonalności powinno zostać wykonane poprzez zlecenie lub wykonanie 
samodzielne przez pracowników Starostwa Powiatowego w Kluczborku z jednoczesnym 
zastrzeżeniem, że podmiot wykonujący powyższe prace zostanie zobowiązany zapisem w 
umowie do wykonania dokumentów odpowiadających w swojej treści wymogom 
Regionalnego Programu Operacyjnego lub Interreg 3A. Zarząd postanowił o potraktowaniu 
powyższego rozstrzygnięcia jako sprawy pilnej.  
2.Opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu na temat informacji 
Zarządu Powiatu w Kluczborku o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2007r. 
Starosta przedstawił zebranym uchwałę Nr 372/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Opolu z dnia 2 października 2007r., która zawiera pozytywną opinię 
informacji Zarządu. Do wykonania budżetu Powiatu Kluczborskiego za I półrocze 2007r. nie 
wniesiono zastrzeżeń i w związku z tym zaopiniowano je pozytywnie.     
Członkowie Zarządu przyjęli powyższą informację do wiadomości. 
Kolejno głos zabrała Pani Skarbnik Powiatu i przedstawiła zebranym następujące dwie 
sprawy: 
1.Pismo Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku w sprawie 
braków finansowych w budżecie jednostki.    
Pani Skarbnik wyjaśniła, że chodzi tu o brak finansowy w kwocie 9.990,-zł., który powstał w  
wyniku zaplanowania tej kwoty w dochodach, a nie ujęcia jej w budżecie po stronie 
wydatków. Brak dotyczy składek emerytalnych za osoby posiadające orzeczenie o stopniu 
niepełnosprawności oraz wydatków związanych z realizacją wniosków z zakresu likwidacji 
barier architektonicznych.         
Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył powyższy wniosek i nie wyraził zgody na zwiększenie 
wydatków jednostki o wnioskowaną kwotę 9.990,-zł.  
2.Porozumienie Powiatu Kluczborskiego z EnergiaPro Koncern Energetyczny S.A. we 
Wrocławiu dotyczące spłaty zadłużenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej ZOZ w Likwidacji w Kluczborku.    
Pani Skarbnik wyjaśniła, że porozumienie dotyczy spłaty zadłużenia zakładu w kwocie 
258.491,04 zł. z tytułu niezapłaconych faktur. Warunkiem podpisania tego porozumienia 
przez EnergięPro Koncern Energetyczny S.A. jest jednak wcześniejsze zawarcie umowy 
przejęcia długu pomiędzy Powiatem Kluczborskim, a SPZOZ ZOZ w Likwidacji w 
Kluczborku. Ponadto spółka wyraziła zgodę na umorzenie ponad 80.000,-zł. należnych 
odsetek.     
Członkowie Zarządu nie wnieśli zastrzeżeń i wyrazili zgodę na zawarcie z SPZOZ ZOZ w 
Likwidacji w Kluczborku umowy przejęcia długu, a następnie zawarcie z EnergiąPro 
Koncern Energetyczny S.A. porozumienia w sprawie spłaty należności. Do podpisania obu 
tych dokumentów upoważniono Starostę i Wicestarostę. 
Następnie głos zabrał Pan Maciej Tomaszczyk i poruszył kwestię współpracy naszych gmin z 
powiatem. Powiedział, że Gmina Byczyna jest zainteresowana przystąpieniem jako  
akcjonariusz do Powiatowego Centrum Zdrowia S.A. N ZOZ Szpital Powiatowy w 
Kluczborku wnosząc swoje udziały.  
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Innych spraw nie poruszano. 
 
 

Do punktu 6 porządku 
 
 
W związku z wyczerpaniem porządku Starosta podziękował wszystkim za udział w obradach 
i zamknął 33 posiedzenie Zarządu Powiatu. 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
       Zarząd Powiatu: 
 
 
 
     1.Piotr Pośpiech               ……………………………… 
 
 
     2.Mieczysław Czapliński ……………………………… 
 
 
     3.Otylia Skoczylas            ……………………………… 
 
 
     4.Maciej Tomaszczyk       ………………………………. 
 
 
 
      Protokołowała: 
 
Katarzyna Stanisławska  
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